
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 01.07.2022 v zasadačke Obecného úradu v Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce                                       Verejnosť: 
                     Ing. Igor Malko, zástupca starostky  
                     Viliam Lučanský, poslanec  
                     Ing. Rastislav Košút, poslanec                        
                     Ing. Martin Matula, poslanec 
                     Mgr. Elena Pospíšilová, poslankyňa 
                     Ing. Marek Korbeľ, poslanec  
                     Ing. Peter Rendek, poslanec 
                     Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1  
 
Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V úvode privítala 
poslancov obecného zastupiteľstva  a skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 , t .j. Obecné zastupiteľstvo v 
Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 
doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.   Otvorenie zasadnutia  
   2.   Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.   Schválenie programu 
   4.   Kontrola uznesení 
   5.   Prerokovania možnosti výstavby DSS v lokalite Lázky 
   6.   Žiadosť Klubu mladých športovcov 
   7.   Žiadosť firmy LYNXWOOD s.r.o. zastúpenou p. Otom Rajniakom ml. 
   8.   Žiadosť firmy VERE s.r.o. o odpredaj kanalizácie a vodovodu na parcele  KN 869/70 v k.ú. Bystrička 
   9.   Podanie žiadosti cez MAS na II. Etapu chodníka z programu IROP 
 10.   Došlá korešpondencia, rôzne 
 11.   Diskusia 
 12.   Záver 

 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Matula, Ing. Korbeľ, Ing. Košút                      
     Overovatelia zápisnice:   Ing. Malko, Ing. Rendek 
 
     Hlasovanie: 
     Za: 7   -  Lučanský Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová, Ing. Korbeľ     Proti: 0                                                              
     Zdržal sa: 0 

 
3.  Schválenie programu 
     Program bol poslancom zaslaný.    
     Príloha č. 2 
     Hlasovanie: 
     Za:  7-  Lučanský Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek          Proti:0       
     Zdržal sa: 0 
 
4.  Kontrola uznesení 
     -  Prerokovania možnosti výstavby DSS v lokalite Lázky  – v samostatnom bode 
     -  Žiadosť Klubu mladých športovcov v samostatnom bode 
     -  Žiadosť firmy LYNXWOOD s.r.o. zastúpenou p. Otom Rajniakom ml. 
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     Hlasovanie: 
     Za:  7-  Lučanský Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek          Proti:0       
     Zdržal sa: 0 
 
5.   Prerokovania možnosti výstavby DSS v lokalite Lázky 
      Starostka –  oboznámila OZ z plánu obnovy a odolnosti zámer na obecnej parcele v Lokalite Lázky postaviť DSS, 
      Štúdia vyhodnotená do konca roka 2022, po úspešnom vybraní Žiadosti o dotáciu, vypracovanie projektovej  
      dokumentácia na  špecializované zariadenie a denný stacionár.  
      Ing. Košút – kde to má byť 
      Ing. Matula – ak sa bude budovať špecializované zariadenie a denný stacionár, bude zastavaná celá parcela 
      Mgr. Pospíšilová – denný stacionár by sa zišiel 
      Ing. Malko – je za túto investíciu len vtedy, ak Žiadateľom o dotáciu je obec a prevádzkovateľ Benetrix, dôvod- aby  
      pozemok ostal obci  
      Starostka  - súhlásí s Ing. Malkom, nakoľko predaj pozemku by bol podľa znaleckého posudku podhodnotený 
      Hlasovanie: 
      Za:  7-  Lučanský Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek          Proti:0       
      Zdržao sa: 0 
 
    6.   Žiadosť Klubu mladých športovcov 
          Ing. Košút – stretol sa s p. Vavákom, ktorý prisľúbil pomoc na obecných brigádach za bezplatný nájom 
          Ing. Matula – netreba revízie 
          Starostka – revízie si budú robiť sami, dá sa to do zmluvy 
          Ing. Malko – do búdúcna by sa malo ísť do rekonštrukcie objektu 
          Hlasovanie:      
          Za:  7 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Matula, Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek    Proti:0                        
          Zdržal sa: 0 
   
  7.   Žiadosť firmy LYNXWOOD s.r.o. zastúpenou p. Otom Rajniakom ml. 
        Ing. Košút – žiadateľ dá vytýčiť plochu, ktorú chce do nájmu 
         Hlasovanie:      
         Za:  7 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Matula, Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek    Proti:0                        
         Zdržal sa: 0 

 
   8.   Žiadosť firmy VERE s.r.o. o odpredaj kanalizácie a vodovodu na parcele  KN 869/70 v k.ú. Bystrička 
         Ing. Korbeľ – firma s.r.o. zo zákona nemôže l´kolaudovať podľa zákona, starostka vstúpi do jednania s Turvodom 
         Hlasovanie:      
         Za:  7 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Matula, Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek    Proti:0                        
         Zdržal sa: 0 
 
   9.   Podanie žiadosti cez MAS na II. Etapu chodníka z programu IROP 
         Starostka – z IROPU je možné získať financie na II. etapu chodníka popri hlavnej ceste. 

I. etapa chodníka  PPA súhlasila s novým verejným obstarávaním, obec odstúpila od zmluvy s výhercom             
spred dvoch rokov. Za tú sumu by sa chodník nedal vybudovať. I. etapa od zástavky pri COOPJednoda po  
p. Šuvadu, II.etapa od p. Šuvadu po p. Seglu. Najužšia časť chodníka pri p. Švajdovi. 

          Hlasovanie:      
         Za:  7 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Matula, Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek    Proti:0                        
         Zdržal sa: 0 
                       
10.   Došlá korešpondencia, rôzne 
         Príloha č. 3 
         Starostka – prečítala žiadosť občanov, ktorí bývajú pri miestnej komunikácii  Pod Javorom – Odstránenie  
         spomaľovacieho pásu na miestnej komunikácii KN-C 474/3. 
         Žiadosť zamietnutá. 
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         Hlasovanie:      
         Za:  7 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Matula, Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek    Proti:0                        
         Zdržal sa: 0 
 
11.   Diskusia 
       
  
12.  Záver 
      Starostka – poďakovala za účasť a ukončila pracovné stretnutie.  
       
V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 
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